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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Hol tart a Magyar Birkózó Akadémia létesítésér e
vonatkozó beruházás?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani dr. Seszták
Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egyes kiemelt sportcélú fejlesztési beruházások forrásszükségletének biztosításáró l
1801/2016. számú és 2016 . december 20-i Kormányhatározat szerint a Csepeli Birkóz ó
Akadémia létesítésére 2 milliárd forintot adott a kormány a Magyar Birkózó Szövetségnek . A
határozat továbbá úgy rendelkezik, hogy a fejlesztéseket a Nemzetgazdasági és Fejlesztési
Minisztérium hatáskörébe utalja . A Magyar Birkózó Szövetség 2017 . áprilisi jegyzőkönyve
szerint a testület úgy határozott, hogy a Németh Szilárd által alapított és a lakhelyére bejegyzett
Magyar Birkózó Akadémia Alapítvány részére átadja ezt az összeget . Az alapítványnak
egyelőre nincs önálló honlapja, így nem derül ki, hogy a Kormányhatározatban megjelölt forrás t
megkapta-e? Ugyanakkor a Kozma István Birkózó Akadémia internetes felületén sem találhat ó
az alapítványra vonatkozó okirat, továbbá semmilyen közérdekű adat, a gazdálkodására
vonatkozó dokumentum, amely feltüntetné, hogy az alapítvány valóban megkapta a 2 milliár d
forintos támogatást .

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom Miniszter úr válaszát :

Mikor került átutalásra a már említett 2 milliárd forint a Magyar Birkózó Akadémi a
Alapítvány részére?
A Kozma István Birkózó Akadémia és a Magyar Birkózó Akadémia Alapítvány teljesít- e

minden törvényi feltételt, az adatvédelmi törvénynek megfelel ően működik-e ?
A Birkózó Akadémia létesítésére vonatkozó beruházás jelenleg milyen szakaszban van?



Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2018 . január 16 .

.Szabó Szab . s
független országgyűlési képviselő
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